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Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik 

z działalności międzysesyjnej 

w okresie od 26 września do 28 października 2024 r. 

 

 

 

1. 27 września Wojewoda Wielkopolska Agata Sobczyk wręczyła medale za długoletnią 

służbę m.in. pracownikom Straży Miejskiej Miasta i Gminy Kórnik. Złoty medal otrzymał 

Robert Skowron specjalista ds. zarządzania kryzysowego. Srebrny medal otrzymał inspektor 

Robert Furjan. Brązowe medale otrzymali Katarzyna Roth oraz zastępca komendanta Patryk 

Krzeszewski.  

 

2. W dniach 1-2 października wiceburmistrz Sebastian Wlazły wziął udział w Forum 

Regionalnej Gospodarki Komunalnej w Bydgoszczy.  

Drugiego dnia odbył się wyjazd studyjny do Zakładu Termicznego Przekształcania Odpadów 

Komunalnych ProNatura w Bydgoszczy. ZTPOK to ekologiczna instalacja, w której 

unieszkodliwiane są odpady komunalne i jednocześnie wytwarzana jest energia elektryczna  

i cieplna. 

 

3. 3 października odbyła się uroczystość odsłonięcia pomnika hrabiego Władysława 

Zamoyskiego. W Kórniku gościli między innymi: Starosta Tatrzański Andrzej Skupień, 

Starosta Poznański Jan Grabkowski, wicewojewoda Jarosław Maciejewski, zastępca wójta 

Bukowiny Tatrzańskiej Maria Kuruc, przedstawiciele samorządów, instytucji i stowarzyszeń, 

a także wielu mieszkańców i gości. 

Odsłonięcia pomnika dokonali: Maria Kuczyńska-Nowak – prezes Kórnickiego 

Stowarzyszenia Ogończyk, Jerzy Lechnerowski – przewodniczący Społecznego Komitetu 

Budowy, burmistrz Przemysław Pacholski i prezes Fundacji Zakłady Kórnickie Dariusz 

Grzybek. 

 

4. 4 października burmistrz Przemysław Pacholski uczestniczył w uroczystości patriotycznej 

przy pomniku upamiętniającym ofiary stalinizmu, zamordowane w latach 1945-1947  

i potajemnie pochowane w lesie Drapałka. Uroczystości zostały zorganizowane przez 

Nadleśnictwo Babki, a  udział w niej wzięli przedstawiciele kombatantów, harcerzy, Lasów 

Państwowych, stowarzyszeń z gminy Kórnik oraz delegacje ze szkół w Kamionkach, 

Robakowie i Szczodrzykowie. Wartę przy pomniku pełnili kórniccy harcerze i leśnicy.  

Modlitwę za pomordowanych w lasach na Draparce odmówił ks. Przemysław Danielczak 

proboszcz Parafii pw. św. Józefa Rzemieślnika w Robakowie. 

 

5. Tego samego dnia burmistrz Przemysław Pacholski spotkał się z obchodzącą tego dnia 102. 

urodziny panią Jadwigą Smoczyńską i złożył jubilatce życzenia w imieniu mieszkańców  

i samorządu.  

 

6. Również 4 października odbyła się I Gala Kół Gospodyń Wiejskich Gminy Kórnik, która 

odbyła się w KCRiS OAZA. Burmistrz Przemysław Pacholski wręczył wyróżnienia 

członkiniom lokalnych KGW.  

 

7. 5 października wiceburmistrz Bronisław Dominiak uczestniczył w mszy św. w intencji 

służb mundurowych odprawionej w kórnickim kościele.  
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8. 8 października burmistrz Przemysław Pacholski uczestniczył w uroczystościach 

związanych z jubileuszem 20-lecia Uczniowskiego Klubu Sportowego "Dwójka" w Kórniku. 

 

9. 14 października wiceburmistrz Bronisław Dominiak i kierownik Wydziału Eksploatacji 

Anna Borowiak spotkali się z przedstawicielami ośrodka infrastruktury Poczty Polskiej 

Krystyną Ruks i Pawłem Skułudą. Omówiono organizację ruchu przy punkcie pocztowym 

przy ul. Kuśnierskiej. 

 

10. W dniach 14-15 października w Poznań Congress Center (MTP) odbyło się Europejskie 

Forum Samorządowe Local Trends. Przedstawiciele samorządów różnych szczebli spotkali 

się z reprezentantami administracji, biznesu oraz środowisk naukowych. 

Forum składało się z wielu paneli tematycznych, m.in. „Perspektywa i rola polityki spójności 

w zrównoważonym rozwoju polskich miast i regionów”, „Miejskie technologie przyszłości,  

a zmiana klimatu i strategie ESG” czy „Utrzymanie i modernizacja infrastruktury 

wodociągowo-kanalizacyjnej w mieście i na wsi”. 

W wydarzeniu uczestniczyli: wiceburmistrz Sebastian Wlazły i kierownik Wydziału 

Funduszy Pozabudżetowych i Zamówień Publicznych Anna Biernacka. 

 

11. 15 października w Poznaniu wiceburmistrz Bronisław Dominiak spotkał się z dyrektorem 

Zarządu Dróg Powiatowych Markiem Borowczakiem, z którym rozmawiał na temat zadań 

realizowanych przez ZDP na terenie naszej gminy oraz uzgodnień dotyczących gminnych 

inwestycji. 

 

12. 16 października burmistrz Przemysław Pacholski z wiceburmistrzem Sebastianem 

Wlazłym podpisali umowę z Wielkopolskim Centrum Recyklingu w Jarocinie 

reprezentowanym przez prezesa Jarosława Warczygłowę na zagospodarowanie odpadów 

komunalnych pochodzących z terenu Miasta i Gminy Kórnik w 2025 i 2026 roku. 

Przy podpisaniu umowy obecne były osoby zaangażowane w postępowanie przetargowe – 

panie: Aneta Nowak-Flaczyńska kierownik Wydziału Odpadów Komunalnych Miasta  

i Gminy Kórnik oraz Violetta Górczak-Mieloch główny specjalista ds. zamówień 

publicznych. 

W ramach postępowania przetargowego wpłynęła tylko jedna oferta. Wartość zadania 

wyniesie 27.667.411,54 zł. 

 

13. 16 października burmistrz Przemysław Pacholski z wiceburmistrzem Sebastianem 

Wlazłym oraz przewodniczącą Rady Miasta i Gminy Kórnik Anną Marią Andrzejewską 

spotkali się z dyrektorami kórnickich placówek z okazji Święta Edukacji Narodowej. 

 

14. 18 października wiceburmistrz Sebastian Wlazły spotkał się z przedstawicielami firmy 

Raben Lucyną Zaborowską-Princ dyrektor regionu Gądki i Wojciechem Szafranem 

dyrektorem generalny Raben Logistic Polska. Dyskutowano na temat lokalizacji nowych 

inwestycji firmy na terenie naszej gminy oraz modernizacji istniejących obiektów. 

Wiceburmistrz uczestniczył także w spotkaniu networkingowym (wydarzeniu, którego celem 

jest umożliwienie uczestnikom nawiązania kontaktów zawodowych, dzielenie się wiedzą  

i doświadczeniem oraz rozwijanie relacji biznesowych) firmy Raben zorganizowanym  

w Hotelu Bazar w Poznaniu. 

 

15. Także 18 października Dnia 18 października 2024r. w siedzibie Urzędu MiG Kórnik 

odbyło się spotkanie wiceburmistrza Sebastiana Wlazłego z przedstawicielami firmy 

Panattoni - panią Katarzyna Kujawiak, panią Magdaleną Frankowską i panią Natalią Strzałą. 
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W spotkaniu uczestniczyli również pracownicy Urzędu pani Anna Borowiak kierownik 

Wydziału Eksploatacji Technicznej i pan Mariusz Stodolniak kierownik Wydziału 

Planowania Przestrzennego. Podczas spotkania omówiono istniejący i przyszły układ 

drogowy do obiektów firmy Panattoni, ewentualną możliwość wzmocnienia publicznego 

transportu zbiorowego oraz sprawy związane z planowaniem przestrzennym. 

 

16. Również 18 października dyrektor Marek Bereżecki z Zarządu Dróg Powiatowych 

przekazał wykonawcy plac budowy wykonawcy drogi tzw. „wojskowej” Borówiec-Koninko-

Krzesiny. W przekazaniu uczestniczył także wiceburmistrz Sebastian Wlazły i radna rady 

powiatu poznańskiego Dominika Buczkowska.  

 

17. 20 października mieszkańcy, przedstawiciele samorządu, delegacje instytucji  

i stowarzyszeń złożyli kwiaty pod tablicą upamiętniającą rozstrzelanie przez Niemców  

w 1939 roku mieszkańców Kórnika, Bnina i okolic.  

 

18. 19 października wiceburmistrz Sebastian Wlazły uczestniczył w jubileuszu 5-lecia Koła 

Gospodyń Wiejskich Siła Kobiet w Kamionkach.  

 

19. Tego samego dnia odbył się II Turniej Piłkarski Gmin Partnerskich o Puchar Burmistrza 

Miasta i Gminy Kórnik. W wydarzeniu zorganizowanym przy współpracy z klubem Kotwica 

Kórnik wzięły udział zespoły z Białki Tatrzańskiej, Kościerzyny oraz Avia Kamionki  

i Kotwica – roczniki 2012 i młodsi. Nagrody wręczali burmistrz Przemysław Pacholski oraz 

wiceburmistrz Sebastian Wlazły.  

 

20. 21 października gościli w Kórniku starosta wrzesiński Anita Kraska, burmistrz Miłosława 

Hubert Gruszczyński. Podczas spotkania z wiceburmistrzem Sebastianem Wlazłym dzielono 

się doświadczeniami, w szczególności w zakresie restrukturyzacji instytucji związanych  

z samorządem.  

 

21. Także 21 października burmistrz Przemysław Pacholski spotkał się ze sportowcami  

z Klubu Karate "Raion" z Radzewa, którzy pochwalili się świetnymi wynikami podczas 

Mistrzostw Europy w Pruszkowie.  

 

22. Również 21 października wiceburmistrz Bronisław Dominiak i kierownik Anna Borowiak 

spotkali sie z przedstawicielami firmy Hertige, z którymi omówiono sprawie dojazdu do 

terenów inwestycyjnych firmy w Dziećmierowie. 

 

23. 22 października kierownik Joanna Grzybowska i Joanna Ogierman z Wydziału Inwestycji 

spotkały się z przedstawicielami spółki Aquanet w sprawie realizacji inwestycji 

wodociągowych i kanalizacyjnych na terenie naszej gminy. 

 

24. 23 października burmistrz Przemysław Pacholski oraz kierownik Wydziału Funduszy 

Pozabudżetowych i Zamówień Publicznych Anna Biernacka uczestniczyli w spotkaniu 

konsultacyjnym dla jednostek samorządu terytorialnego  dotyczącym funduszy europejskich 

dla Wielkopolski do 2027 roku.   

25. Dnia 23 października 2024 r. wiceburmistrz Sebastian Wlazły spotkała się z panem 

Piotrem Haremzą Dyrektorem Siemens Mobility Sp. z o.o. Customer Servis i panem 

Wojciechem Góralczykiem z firmy Siemens celem omówienia miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego i rozwiązań komunikacyjnych dla ewentualnej lokalizacji 
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warsztatów naprawy lokomotyw firmy Siemens na działkach dzierżawionych od Fundacji 

Zakłady Kórnickie na terenie gminy Kórnik. W spotkaniu uczestniczyli również - pan Piotr 

Pastuszak- kierownik projektu  APP-Projekt S.A. z siedzibą w Warszawie, pan Grzegorz 

Miąsko architekt z firmy Ingarden&Ewy z siedzibą w Krakowie i pani Katarzyna Denduza - 

desing menager z firmy Arup Sp. z o.o. z Krakowa. W spotkaniu uczestniczyli również 

pracownicy Urzędu Anna Borowiak i Mariusz Stodolniak. 

26. Także 23 października wiceburmistrz Sebastian Wlazły wraz z kierownikiem Wydziału 

Planowania Przestrzennego Mariuszem Stodolniakiem wzięli  udział w spotkaniu 

zorganizowanym przez radę sołecką sołectwa Robakowo Osiedle. Spotkanie dotyczyło 

toczącej się procedury miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

obrębu geodezyjnego Robakowo, w rejonie ulic: Szkolnej, Poznańskiej i Szerokiej do rowu 

składającego się z działek o numerach ewidencyjnych 177/1 i 177/2, gmina Kórnik - etap I. 

Mieszkańcy wyrażali obawy i sprzeciw co do niektórych rozwiązań przyjętych w projekcie 

mpzp. Ponadto wspólnie szukano rozwiązań, które mogłyby być uwzględnione w projekcie 

mpzp. W spotkaniu oprócz licznie przybyłych mieszkańców uczestniczyli radni: Marta 

Kowalczyk, Andrzej Surdyk i Wojciech Fieduk. 

 27. 26 października Dziś na zaproszenie Prezydenta Miasta Poznania Jacka Jaśkowiaka oraz 

jego zastępcy Mariusza Wiśniewskiego, a także Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej Poznań-

Krzesiny reprezentowanego przez prezesa dh Narcyza Szulczyńskiego wiceburmistrz 

Sebastian Wlazły uczestniczył w uroczystości otwarcia rozbudowanej Strażnicy, która 

powstała ze środków Miasta Poznania.  

28. 27 października w świetlicy OSP w Kamionkach odbyła się prezentacja Cyfrowego 

Archiwum Wsi Kamionki, zrealizowanego dzięki wygraniu projektu w ramach Budżetu 

Obywatelskiego Miasta i Gminy Kórnik.  

Pan Roch Barełkowski - autor projektu, zaprezentował zebrane do tej pory materiały.  

W wydarzeniu uczestniczyli wiceburmistrz Sebastian Wlazły i radna Dorota Łuczak. 

 

 

 

 

 


